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JEG STØTTER MED:
Fast mnd. beløp kr._______________       Engangsgave kr. _____________
SOM SKAL GÅ TIL: Lokale medarb.  n  Sigøynerarb. i Ungarn                n
Evangelisering og misjon i Ukraina      n  n
Korr. skolen i Ukraina n Aksjons for Håp’s arbeid generelt n

Konvertitter fra islam

Autopilot
Tro er et veldig sentralt begrep i Jesus sitt liv og undervisning. Mark 11:24: Derfor

sier jeg dere: Alt dere ber om i bønnen, tro bare at dere får det, så skal det bli gitt dere.
Joh 11:40: Sa jeg deg ikke at dersom du tror, skal du se Guds herlighet? Hvorfor må vi
tro hele tiden? Hvorfor kan ikke Gud bare la ting skje? Svaret er enkelt. I Heb. 11 fram-
kommer det klart at absolutt alt som Gud gjør utløses ved tro. Jesus er troens opphavs-
mann og fullender. Vi som er frelst og født på ny har Jesu liv inni oss - vi er lemmer på
hans legeme og skal selvsagt derfor fungere på lignende måte som Jesus. Men vi mennes-
ker har et gedigent problem. Vi befinner oss i en primitiv og redusert virkelighet, med
reduserte naturlover, fordi verden er kommet under forbannelsen på grunn av synden. Det
finnes en virkelighet som er helt annerledes - en fullkommen virkelighet der Gud og de
hellige engler opererer. Der finnes det helt andre naturlover og muligheter, som for oss
blir overnaturlige. Men når vi blir frelst, blir vi koblet til den himmelske virkelighet. Guds
rike er inni dere sier Jesus. Vi kan virkelig operere innenfor de muligheter som finnes i
Guds rike. Problemet er at vår hjerne, som er som harddisken i en datamaskin, er blitt programmert med denne verdens
begrensede muligheter helt fra vi var babyer. Når så Gud fører oss inn i de himmelske muligheter, oppstår det en strid i vårt
hode. Vi skal utføre noe som hjernen vet er umulig - noe som vi ikke ser. Det er som piloten på et fly i tett tåke. Han ser ingen
ting, men han lykkes hele tiden, for han satser 100%  på instrumentene. Instrumentene for oss er Guds Ord. Joh 15:7: Der-
som dere blir i meg, og mine ord blir i dere, da be om hva dere vil, og dere skal få det. Satan prøver hele tiden å distrahere oss
- få fokus bort fra alt vi har i Jesus Kristus og vende blikket mot oss selv - hvor prektige eller ikke vi er - hvor innvidd eller
ikke vi er. Men jeg opplever i min tjeneste, at når jeg klarer å glemme meg selv og fokuserer kun på Jesus, hva han har gjort
og er, og hva han har sagt, da slår jeg på «autopiloten» som flyveren i tåka, og det er da det fungerer. Tro er å stole på Gud!

Kjære samarbeidspartner som støtter arbeidet vårt. Du er jo i samme situasjon. Når Gud kaller på deg og minner deg på at du
må bidra i hans prosjekt, så har du jo ikke oversikten over resultatene som vil oppstå på grunn av din lydighet. Det kan
komme mange tanker; kan det nytte - blir det noe av innsatsen osv?  Men dersom du greier å få rett fokus og satser i lydighet
mot Gud og stoler på hans Ord - hans løfter, ja da sørger han for rike frukter av din innsats.  Lovet være Gud! Vi opplever det
jo hele tiden! Derfor er vi så veldig takknemlige til Gud og til deg som ber for oss og støtter oss med midler. TUSEN
HJERTELIG TAKK!  

Hilsen Jan Hoholm


